
   

Borgernes input om plejehjem i Favrskov 
 
Rikke Hyldekrog Sørensen: 
 
Ja der mangler i den grad faglært personale da der kommer flere og flere ældre med særlige 
behov ...kommunerne tænker kun på hvordan se kan spare og effektivisere..... så der kan spares 
lidt mere . 


